



Dagsorden:

- Valg af ordstyrer: Carl

Stemmetællere: Mette,

Referent: Johnnie.

- Formandens beretning om den forløbne periode. Ingen kommentarer.
- Kassererens fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse.

Carl adspurgte om der skyldes nogen noget. Jan meddelte at der ikke skyldes mere til nogen for 2025.

Carl adspurgte om kassereren er tilfreds. Jan meddelte at det var han.

Kurt adspurgte om hvad udgifterne til båden dækker over. Jan svarede at det var for service inden forliset.

Mike adspurgte hvad udgifter til webhotel og regnskabsprogram var. Jan svarede at vi betaler for web hotel og regnskabsprogrammet koster penge fordi vi at omsætning for over 100.000 kr.

Kent spurgte om alt til båden var blevet solgt. Jan svarede ja.

Ditte adspurgte om de implicerede fik dækkede deres tab i forbindelse med forliset. Bestyrelsen var ikke nået til enighed om dækning. Johnnie har dækket tabet af egen lomme. Generalforsamlingen opfordrer til at det behandles i bestyrelsen og eventuelt på en generalforsamling.

- Budgetfremlæggelse samt fastsættelse af kontingent og indmeldelsesgebyr

Ingen kontigentændringer for 2026. Der vil forventet være mindre vedligeholdelsesudgifter i 2026.

- Udvalgenes beretninger

Tur og aktivitetsudvalg: Der har ikke været gennemført så mange planlagte dyk i forhold til aktivitetskallenderen. Til gengæld har klubbens medlemmer været gode til spontane dyk via facebook. Kent fortæller at det har været gode uddannelsesdyk ved flotte områder inkl.gGrill og hygge.

Web-udvalg: Der brygges på en ny hjemmeside. Prøveversion præsenteres til bestyrelsen.

Bådudvalg: Der kigges efter en anden båd.

Kurt mener ikke der skal bruges penge på noget der ikke bliver brugt. Der laves et forslag til bestyrelsen.

Johnnie mener der er behov for en båd i forbindelse med sikkerhed.

Michael mener vi skal dykke noget mere i stedet for at koncentrere os om at finde en båd.

Wilhelm mener man burde lave et samarbejde med naboklubben der jo har en båd. Robin var enig idet han mente at en båd er meget dyr.

Kurt mente at samarbejde med naboen hører til under eventuelt.

Gert mente ikke der skal investeres i ny båd via egne midler. Det skal ske gennem fonde.

Jagt-junior og UV-rugbyudvalg: Intet nyt.

Arkæologiudvalg: Intet nyt. Der er stor interesse i DSF inden for arkæologi oplyser Carl.

Sponsorudvalg: Kent har undersøgt muligheder, men det løb lidt ud i sandet. Kent vil give den gas i 2026. Kent har søgt nogle fonde i 2025, men midlerne var væk. Kent og Steen har meldt sig til kursus ved DSF i "fond-søgning". Kurset er gratis. Kent har et ønske om en tøj-sponsor, så klubben kan få lavet t-shirts, hættetrøjer og caps.

Carl fortæller at DSF er i gang med at lave noget bestilling af tøj med fordelagtige priser.

Kent vil bruge fonde til nyt dykkerudstyr.

Gert oplyser at man ikke må være påbegyndt et projekt, til hvad man søger fonde til.

Fotoudvalg: Fotoaften afholdt. Kent meldte sig til for at udvide sin horisont og mente det var super godt. Kent opfordrer medlemmer til at deltage, da han mente det er super spændende.

Carl oplyser at DSF har et fotoudvalg og der gennemføres udenlandsrejser.

Sikkerhedsudvalg: Kim har gennemført førstehjælpskursus og gennemfører gerne et igen i 2026. Carl spørger om medlemmer har reflekteret over de plancher der er ophængt i klubben.

Wilhelm oplyser at det er vigtigt at man husker strandnumre. De findes alle steder, og kan findes på internettet eller via skilte.

Kent fortæller at under et natdyk var han i tvivl om de have haft nok grej med ud. Kent kunne godt tænke sig en tjekliste til eks. Natdyk. Nikolai fortæller at han var dykkerleder på pågældende dyk og at der var styr på grejer og sikkerhed.

Kent ønsker bedre styr på dykkerlederjournaler. Opfordrer til at de gamle journaler bliver sat i mapper.

Johnnie synes det er nogle fine plancher der er opsat. Tænker at det skal "spices up".

1. Indkomne forslag.

Fra bestyrelsen:

Forslag til ændring § 17 i vedtægterne således:

1. Nuværende tekst: Linie 6

Det skal tilstræbes at bestyrelsen afholder et månedligt møde.

Ændres til:

Det tilstræbes at der afholdes fem bestyrelsesmøder årligt. Resten bibeholdes i nuværende form.

Vedtaget

1. Valg af bestyrelse (lige år):
2. Formand (Johnnie genopstiller ikke) (Uffe valgt)
3. Materielforvalter (Kurt valgt)
4. Sekretær (Steen genopstiller, valgt)
5. Valg af bestyrelsessuppleanter (lige år)
6. 2. Suppleant (Michael Monrad valgt)
7. 1. Suppleant (Gert valgt)
8. Valg af repræsentanter til DSF-repræsentantskabsmøde. Dato 25. april 2026.
9. Formand er selvskrevet

- Ditte

- Michael

1. Valg af revisorer og revisor suppleant (lige år):

1. 2. Revisor (Gert Nielsen genvalgt)
2. Suppleant (hvert år) (Kim Sørensen genvalgt)
3. Valg af udvalg: Hvert udvalg består af mindst to personer, som vælges for to år af gangen på henholdsvis lige år og ulige år. Udvalgene er direkte ansvarlige overfor bestyrelsen via en udvalgsformand, som udvalget udpeger blandt sine medlemmer inden 14 dage efter generalforsamlingen. Udvalgene kan være selvsupplerende indenfor valgperioden.
4. Valg af web-ansvarlig: Mike W (Flemming bestyrer i øjeblikket og overdrager til Mike)
5. Tur og aktivitetsvalg. Wilhelm Moestrup, Michael (valgt 2026)
6. Bådudvalg. Kurt, Kent Nikolajsen (Valgt 2026)
7. Jagt-junior og UV-rugbyudvalg. (Kim Hinsby)
8. Arkæologiudvalg. Michael Tønning.
9. Sponsorudvalg. Kent Nikolajsen (Valgt 2025)
10. Fotoudvalg. Steen Bendtsen, Flemming Jensen (valgt 2024) Flemming ønsker ikke at fortsætte.
11. Sikkerhedsudvalg. Kim Sørensen, Carl Tronhjem, Nicolai (valgt 2026)
12. Eventuelt

Wilhelm ønsker at medlemmer melder sig til i svømmehallen når der adspørges på Facebook. Problemet er at når man står der alene, kan man ikke dykke alene. Det er sket at Wilhelm har vurderet at der ikke kommer nogen i svømmehallen, og der er dukket folk op, til trods for at Wilhelm havde spurgt på Facebook. Der opfordres til at man lige tjekker Facebook ved svømmehal.

Formandens beretning:

Kære medlemmer af Slagelse Sportsdykkerklub

Først og fremmest, tak for 2025.

Året bød på en masse forskellige aktiviteter:

Vores trappe i Halskov gl. færgehavn er blevet flittigt brugt. Bliv endelig ved med det, således man kan se at den bliver brugt.

Der er blevet lagt et stort arbejde i vores klubhus. En stor indsats er blevet gjort med at rydde op, fange rotter, bygge køkken og male. Kæmpe tak til alle der har været en del af disse projekter.

Året bød også på kurser i dykning. CMAS 1- og 2-stjernet kursus iværksat og afsluttet. Desuden er der gennemført nitrox kurser. Et CMAS 3-stjernet kursus er stadig i gang som begyndte i 2025.

Høng holdet blev gennemført med succes. Dog mangler en enkelt elev det sidste dyk, hvilket bliver gennemført til foråret.

Kim har holdt førstehjælpskursus for interesserede i foråret. Dette var velbesøgt.

Der har været afholdt DM i undervandsfoto via DSF, hvor klubben bød ind med standbydykkere og dykkerleder.

Fotoudvalget har gennemført foto-aften, hvor der blev undervist i tips og tricks.

Klubben har, og engagerer sig stadig i, interesseområder i kommunalt regi. Dette være sig en evt. flytning af dykkertrappen samt undersøgelser angående etablering af stenrev.

D. 26. april blev vores æresmedlem Claus Nielsen overrasket på DSF repræsentantskabsmødet ved at blive gjort til æresmedlem af Dansk Sportsdykker Forbund. Claus har været en del af forbundet i over 40 år. Stor, og fortjent, tillykke.

En stor tak skal lyde fra bestyrelsen til alle der har engageret sig i klubben, om det har været på den ene eller anden måde.

Må alle få et godt og sikkert dykkerår 2026.

Med venlig hilsen

JOHNNIE SKOV

Formand

Slagelse Sportsdykkerklub "Pingvinerne"

Tur og aktivitetsudvalg:

Er beskrevet i formandens beretning.